
Ara MÉS que mai!

Sebastià Lliteres Lliteres
candidat a batle de Porreres



MÉS salut
• Reivindicarem a l’IBSALUT l’ampliació de la cobertura horària 

dels capvespres i dels caps de setmana de la nostra unitat 
bàsica de salut per poder cobrir urgències, cures diàries i 
l’atenció domiciliària.

• Exigirem un augment de les freqüències del transport públic al 
PAC de Vilafranca i a l’Hospital de Manacor.

• Crearem la comissió de salut municipal i elaborarem un pla de 
salut que marqui les línies d’actuació municipal en promoció, 
prevenció i intervenció de la salut en general i de la salut mental 
en particular.

• Donarem suport a les demandes i a les activitats que promoguin 
les associacions de malalts crònics i les persones que en són 
cuidadores, per tal que puguin gestionar els processos de salut-
malaltia de manera eficaç i dur una vida activa, autònoma i de 
qualitat al màxim temps possible.

• Reivindicarem els serveis de psicologia, fisioteràpia i 
odontologia per al centre de salut de referència amb l’objectiu 
d’acostar-los a la ciutadania.

• Reactivarem el Pla Municipal de Prevenció de Consum de Drogues 
i altres addiccions i impulsarem polítiques clares de promoció 
de l’oci saludable.

Per una mobilitat MÉS sostenible i segura
• Crearem nous aparcaments per a cotxes, motocicletes i 

bicicletes, i regularem l’ús dels ja existents per treure’n el 
màxim profit amb zones gratuïtes per a residents i zones blaves 
per als no residents.

• Acabarem la ronda de circumval·lació per aconseguir 
descongestionar el trànsit rodat dins el poble, i treballarem 
perquè les rondes siguin un lloc de passeig segur.

• Incentivarem el transport a peu i en bicicleta, i prioritzarem 
zones exclusives per a vianants.

• Donarem prioritat a la millora de la circulació viària mitjançant 
l’aplicació d’un nou pla de mobilitat que revisi el model 
circulatori en global.

• Solucionarem els problemes d’il·luminació, de visibilitat (amb 
miralls) i d’accessibilitat a les rondes i a tots els carrers en què 
sigui possible, i canviarem de lloc els pals i el mobiliari urbà que 
hi dificulten el pas.

• Dissenyarem rutes de camins escolars segurs per a tots els 
centres educatius, amb l’objectiu de fomentar que els estudiants 
puguin anar-hi a peu o en bicicleta.

• Exigirem l’ampliació de la freqüència horària del transport 
públic de la ruta Porreres-Felanitx-Manacor perquè coincideixi 
amb l’entrada i la sortida dels centres escolars d’aquests 
municipis. També sol·licitarem millors freqüències i horaris 
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entre Porreres i Palma per facilitar la mobilitat als estudiants i 
les persones que fan feina a ciutat.

• Pressionarem perquè es restableixi una línia de bus que dugui 
de Porreres a sa Colònia de Sant Jordi.

• Estudiarem la viabilitat de crear un caminoi cap a Monti-sion 
per donar seguretat als vianants que hi vagin a peu i un carril 
per a bicicletes.

MÉS participació ciutadana
• Donarem un impuls a la regidoria de participació ciutadana 

perquè actuï com a coordinadora de les associacions i els 
col·lectius del poble, amb un diàleg constant amb tots.

• Revisarem el sistema de subvencions que reben les entitats per 
assegurar-ne una distribució millor i més equitativa.

• Crearem una comissió de festes en la qual es decidirà de forma 
consensuada el model que volem per fer-les més sostenibles i 
inclusives, prenent partit pels grups i  les entitats locals, per 
la normalització de la nostra llengua i per la igualtat de gènere.

• Governarem d’una manera oberta: replantejarem el programa de 
participació ciutadana i el sistema de pressuposts participatius, 
i consensuarem els projectes més importants que duguem a 
terme a través de consultes populars o processos participatius.

• Crearem una veritable agenda virtual municipal que serveixi per 
donar difusió als esdeveniments organitzats per l’Ajuntament i, 
en especial, els de les associacions, per promoure la coordinació 
entre consistori i entitats.

MÉS seguretat dins el nucli urbà i a fora vila
• Ampliarem l’horari d’atenció de la policia local, amb la 

incrementació del nombre d’agents.
• Prioritzarem la creació d’una plaça d’oficial de policia i 

redactarem un reglament intern de la policia local per apropar 
la tasca policial a la ciutadania.

• Exigirem a les autoritats competents un augment de la vigilància 
a fora vila.

• Ens coordinarem amb totes les administracions per prevenir i 
intervenir en les situacions de maltractament infantil i en les 
violències masclistes.

• Publicitarem i aplicarem les ordenances que regulen la bona 
convivència en el dia a dia (renous, brutícia, animals en els 
espais públics, botellot...).

MÉS benestar social
• Lluitarem per tenir una residència social pública dins el poble 

per a la gent gran que, juntament amb el centre de dia, cobreixi 
les necessitats de les persones grans dependents.
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• Ampliarem als caps de setmana el servei social d’atenció 
domiciliària a les persones dependents per a la gent que no té 
familiars propers.

• Crearem un projecte de voluntariat amb persones que 
disposin de temps lliure (de totes les edats) per fer tasques 
d’acompanyament a altres persones (persones grans, soles, 
dependents...) o intercanvi de serveis i coneixements.

• Promourem la impartició de cursos per a persones adultes 
sobre temes d’interès, com ara informàtica bàsica i ús de les 
noves tecnologies.

• Visibilitzarem la tasca dels serveis socials per tal de fer-la 
arribar a la ciutadania.

• Reduirem la bretxa digital facilitant l’accés de la ciutadania a 
la tecnologia per mitjà d’Internet.

MÉS habitatge
• Agilitzarem els tràmits per aconseguir més ràpidament els 

permisos d’obra, amb la incorporació del personal necessari a 
l’àrea d’urbanisme.

• Reduirem l’impost sobre construccions i l’IBI per a la construcció 
o rehabilitació del primer habitatge, especialment per al jovent 
i les famílies vulnerables, i en facilitarem els tràmits.

• Estudiarem l’augment de la pressió fiscal sobre els habitatges 
buits que siguin propietat de bancs i grans empreses.

• Negociarem amb l’IBAVI la possibilitat d’adquirir habitatges 
per crear un parc públic d’habitatge de protecció oficial.

• Treballarem per preservar les característiques arquitectòniques 
i urbanes pròpies de Porreres com a poble del Pla. Estudiarem 
la redacció d’una normativa que reculli les característiques 
arquitectòniques, els materials i els colors, i que sigui una eina 
per a la intervenció en façanes i espais públics.

• Estudiarem la creació de subvencions per a la rehabilitació o la 
restauració de façanes i la recuperació de garatges i d’elements 
arquitectònics típics com ara els aljubs i les cisternes com a 
recursos hídrics en un moment d’emergència climàtica.

MÉS convivència i MÉS cohesió
• Aplicarem un pla de convivència i de cohesió social, en 

coordinació amb els centres educatius i altres organismes o 
associacions culturals, sanitàries i esportives.

• Promourem la participació de totes les persones en la vida 
del poble, independentment de l’origen cultural, la capacitat, 
l’edat, el gènere o la classe social.

• Establirem un protocol d’acollida amb les persones nouvingudes 
per facilitar-ne l’arribada i la inclusió dins la vida comunitària.

• Garantirem un servei de traducció que faciliti la comprensió de 
les informacions essencials de l’àmbit sanitari, assistencial o 
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educatiu a les persones sense coneixement de l’idioma.
• Executarem el protocol municipal d’assetjament entre iguals 

a l’àmbit esportiu i l’ampliarem a qualsevol situació de 
maltractament infantil i a tots els àmbits extraescolars o 
associatius.

• Elaborarem i desenvoluparem programes de voluntariat lingüístic 
i d’activitats interculturals que facilitin el coneixement cultural 
i la convivència social, amb el català com a llengua de cohesió.

MÉS educació
• Exigirem que es compleixi el compromís de la Conselleria 

d’Educació d’ampliar l’IES Porreres, per adaptar el centre a 
les necessitats actuals de la població. Sol·licitarem l’augment 
d’oferta d’estudis per poder fer cicles formatius d’FP i 
batxillerat a l’IES.

• Lluitarem perquè totes les famílies amb infants de primer cicle 
d’educació infantil (de 0 a 3 anys) puguin accedir de forma 
gratuïta a l’escoleta pública amb la intenció de fomentar la 
inclusió de tots els nins i nines del poble.

• Dinamitzarem el Consell Escolar Municipal perquè esdevengui 
una eina de participació entre els agents relacionats amb el 
món educatiu que marqui les línies estratègiques d’educació 
del nostre poble, com són el benestar emocional, l’esport, la 
creativitat artística, les llengües, la cultura, la coeducació i la 
convivència, entre d’altres.

• Millorarem les condicions de l’escola d’estiu perquè realment 
sigui un servei de qualitat per als infants i que s’adapti a les 
necessitats de totes les famílies.

• Col·laborarem amb la cooperativa que gestiona l’Escola 
Municipal de Música amb l’objectiu de garantir que les seves 
necessitats i les dels usuaris estiguin cobertes.

• Fomentarem que tots els infants puguin participar en, almenys, 
una activitat extraescolar local esportiva, artisticocultural 
o d’idiomes, promocionant aquestes activitats i establint un 
sistema de beques per als infants amb més necessitats.

Per a una ocupació millor i una economia MÉS 
diversificada
• Promourem el comerç de proximitat, els productes artesanals, 

una senyalització i uns accessos millors als comerços locals i 
campanyes publicitàries i de consum.

• Fomentarem l’agricultura i la ramaderia de proximitat, a 
través de fires, col·laborant amb la Cooperativa Agrícola i els 
productors porrerencs, i d’ajudes per als pagesos joves que s’hi 
vulguin dedicar.

• Donarem suport a l’agricultura ecològica amb l’objectiu 
d’impulsar-la mitjançant el manteniment de la fira ecològica i 
altres col·laboracions amb entitats i empreses d’aquest sector.
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Ara MÉS que mai!





Abans d’endinsar-nos en política et volem conèixer un poc més a fons. Qui és en Tià Lliteres? 
Som fill de na Maria des Rafal i d’en Mateu de Son Miró. Vaig estudiar primària al Col·legi Verge de Monti-sion i vaig 
formar part de la primera generació que va fer ESO a l’IES Porreres. Som graduat en Història, tenc un màster en 
Història Contemporània i un màster de professorat per poder ser professor de socials, el que sempre he volgut ser. 
Abans de ser director de l’Institut Balear de la Joventut vaig fer feina amb mon pare a la serradora de marès que 
tenia.

Et preocupa que la gent pugui pensar que ets massa jove per ser batle? 
Com a director de l’IBJOVE he pogut conèixer la preparació i la força del jovent per canviar les coses que no funcio-
nen. He gestionat un equip de seixanta persones i un pressupost anual molt semblant al de l’Ajuntament. Crec que 
estic preparat per ser batle, però és que a més no és un projecte personal: form part d’un autèntic equipàs. Record 
que el 1999 Porreres ja va tenir un batle que en el seu moment era dels més joves d’Espanya, en Joan Sastre. Com en 
aquella ocasió, crec que el nostre poble torna a necessitar aire fresc.
 
T’hem sentit a dir moltes vegades que ‘la política són prioritats’. Què vols dir amb això?
Si tu tens una prioritat clara, hi hauràs de posar doblers perquè sigui viable. Si necessitam aparcaments, per exemple, 
no en tendrem si no posam un caramull de doblers per comprar un solar i fer l’aparcament. Per això la política són 
prioritats.

Teniu els perfils adequats per a l’equip de Govern que proposes?
Si d’una cosa estic satisfet és que hem aconseguit –i no era fàcil- millorar la llista de 2019. Presentam na Marta Es-
coda com a regidora d’Educació, Igualtat i Esports; en Tomeu Garí com a regidor de Cultura, Patrimoni, Normalització 
Lingüística i Memòria Democràtica; na Maria Vaquer Viedma com a regidora de Festes i Participació Ciutadana; en 
Toni Sastre Bauçà com a regidor d’Economia (Agricultura, Comerç, Indústria, Turisme) i Mobilitat; n’Antònia Amen-
gual com a regidora de Salut i Benestar Social; en Fèlix Amengual com a regidor de Manteniment, Obres Públiques i 
Medi Ambient, i jo com a batle, que assumiria Personal, Seguretat i Interior, Transparència, Joventut i Urbanisme. Ho 
tenim tot: la gent, les idees i la il·lusió.

Fa quatre anys vàreu obtenir uns resultats que podem considerar històrics per dos motius: per primera 
vegada vàreu aconseguir tres regidors a la Sala, i vos heu convertit en la segona força més votada per da-
vant del PP. Què creus que va passar? 
Presentàvem una llista fresca, renovada i amb una clara motivació per governar. Molta gent volia un canvi i estava 
cansada de majories absolutes, i també n’hi havia que no entenien que la batlessa volgués compaginar ser cap de llista 
i portaveu del PI al Consell, i batlessa d’un poble de més de 5.000 habitants. I varen veure MÉS per Porreres com l’al-
ternativa real a aquell canvi. Aconseguir 200 vots més en quatre anys de diferència és una barbaritat! Si haguéssim 
tengut quinze vots més, tendríem quatre regidors i la clau de govern.

Suposem que al 2019 MÉS hagués aconseguit la batlia de Porreres: què hauria canviat al municipi?
En primer lloc, hauríem tengut una batlessa (na Maria Rosa) amb dedicació exclusiva a l’Ajuntament. Hauria canviat 
la concepció i la utilització dels espais públics. Tendríem un poble amic de la infància amb molts més recursos per a 
l’educació (som un poble que està a la coa en inversió per habitant en educació). Tendríem un ajuntament que donaria 
un suport constant i decidit a les entitats. També hauríem implantat un nou pla de circulació, hauríem invertit en 
aparcaments. I, sobretot, hi hauria hagut una comunicació millor amb la ciutadania i molta més transparència a l’hora 
d’informar i de gestionar el dia a dia.

Diuen que Porreres sempre ha estat un poble políticament conservador. Tenint en compte que acumula 24 
anys de Govern de centredreta, creus que és realista pensar que MÉS per Porreres governarà a partir de 
juny?
En l’ambient es nota i es respira la necessitat d’un canvi, i molta de gent que mai havia vengut a dir-nos res ara 
s’acosta per animar-nos a liderar aquest canvi. Estic convençut que quan la gent vegi la llista que presentam i l’equip 
que hem format veurà que mereixem una oportunitat per governar Porreres. I no se’n penediran.

                ENTREVISTA A TIÀ LLITERES, CANDIDAT A BATLE:
                 «HO TENIM TOT PER GUANYAR: LES PERSONES, LES IDEES I LA IL·LUSIÓ»
                    Antònia Ferrer Ferrà



Si escoltam els veïnats veim que hi ha algunes queixes en què coincideix molta gent: hi ha manca d’aparca-
ments, troben que s’ha de regular millor la circulació, hi ha unes instal·lacions que no acaben de funcionar... 
Són reptes que assumireu? Sou conscients d’aquestes mancances al poble?
Som conscients que Porreres necessita urgentment nous aparcaments dissuasius; acabar la ronda; crear camins es-
colars segurs; fer un replantejament global de l’ús dels edificis i les instal·lacions públics i fer un bon manteniment 
dels carrers i els camins. Tot això ho prioritzarem.

Per fer-nos-en una idea: quines són les línies mestres del programa que presentau?
Hem de ser un ajuntament «batallador» amb el Consell i el Govern. Porreres està mal comunicat amb el transport 
públic, no tenim habitatge de protecció oficial, no tenim l’atenció mèdica necessària i necessitam imperiosament 
ampliar l’IES Porreres. Ho reclamarem governi qui governi.
I en allò que depèn de l’Ajuntament mateix, destacaria que millorarem el manteniment i la neteja general del poble; 
aplicarem un nou pla de mobilitat i de circulació; reforçarem la seguretat ciutadana; augmentarem la inversió en 
educació; fomentarem el sector primari, el comerç i la indústria amb ajudes a la innovació i amb campanyes de dina-
mització; replantejarem el paper de l’àrea de cultura per tenir un projecte global; fomentarem les energies renova-
bles; impulsarem el Pla d’Igualtat; fomentarem el lleure educatiu entre els joves i adolescents; afrontarem el repte 
de la convivència perquè Porreres sigui un poble inclusiu per a totes les persones; ens coordinarem  amb les entitats; 
crearem una comissió de festes perquè gent de totes les edats participi en l’organització de Sant Roc i d’altres fes-
tes. Finalment, tenim clar que s’ha de replantejar el funcionament intern de l’Ajuntament: hem de ser més eficients 
i efectius.

Des del 2019 has estat director de l’Institut Balear de la Joventut al Govern. Si ets batle, continuaràs 
amb aquest càrrec?
La resposta és rotunda: si som batle, no seré res més que batle i m’hi dedicaré en cos i ànima. Assumir la batlia del 
teu municipi ha de concentrar tots els esforços professionals d’una persona que realment vol servir el seu poble, i 
crec que el contrari és un error molt gran. Un batle ha d’estar pel seu poble. 

Hem parlat del futur més proper, anem encara una mica més enfora... en quin model de poble penses quan 
t’imagines Porreres d’aquí a...vint anys, per exemple?
M’imagín un poble participatiu, amb un govern transparent que miri la gent a la cara i sigui sincer, que escolti a to-
thom, que tengui la  gent gran ben atesa, on els infants vagin tranquils pel carrer (i això vol dir que tothom hi vagi); 
on les empreses tenguin les oportunitats per créixer i oferir oportunitats de treball; on la gent pugui assumir el preu 
per a un habitatge digne; un poble on la cultura sigui un motor, on les associacions segueixin liderant la dinamització 
del poble...i amb els serveis públics adequats i necessaris per viure bé i viure feliços.



Amb tu,
guanyarem!





• Col·laborarem i farem tot el possible perquè el polígon industrial 
de la Creu esdevengui un punt de desenvolupament industrial 
sostenible i respectuós amb l’entorn i el medi ambient.

• Donarem suport al teixit industrial porrerenc a través, d’ajudes 
a la innovació i a la promoció, i fomentarem l’economia circular, 
el cooperativisme i els espais d’oficines compartides.

• Crearem un pla turístic municipal sostenible que contribueixi 
a potenciar el turisme cultural, gastronòmic i respectuós amb 
el medi ambient amb un impuls decidit per donar a conèixer el 
comerç local i el patrimoni del nostre poble.

• Establirem unes bases per determinar i controlar l’oferta 
i el tipus de productes que es venen al mercat setmanal, en 
col·laboració amb els placers i l’Associació de Comerciants.

• Implantarem projectes de formació (formació dual, formació 
bàsica, i certificats de professionalitat, entre d’altres) 
especialment per a persones que en el seu moment no tengueren 
oportunitats educatives o que tenen dificultats per trobar 
feina. Promourem la formació en oficis artesans que estan 
en perill de desaparició, amb la col·laboració dels artesans 
porrerencs.

Per una joventut activa i compromesa que 
demana MÉS
• Adaptarem els horaris de la Biblioteca en època d’exàmens.
• Elaborarem un pla local de polítiques de joventut, amb la 

participació del jovent del poble, i lluitarem per aconseguir 
personal tècnic que desenvolupi el pla i gestioni els recursos 
invertits en infància i joventut.

• Impulsarem la posada en marxa d’un servei de dinamització i 
informació juvenil per tal d’assessorar, orientar i informar els 
joves dels temes que els puguin interessar i preocupar.

• Fomentarem campaments i activitats de lleure educatiu 
per a tots els infants i joves de Porreres durant tot l’any, 
especialment en períodes de vacances.

• Donarem suport a les iniciatives de lleure educatiu que, des del 
voluntariat, com l’Esplai Albercoc, treballen per a la infància 
del nostre poble per millorar la cohesió social.

MÉS cultura, llengua, memòria i patrimoni
• Crearem una figura de tècnic/a cultural que coordini l’Auditori 

i el Museu amb l’objectiu de donar coherència a la programació 
cultural del municipi i fomentar els projectes artístics i 
culturals.

• Dinamitzarem el Museu dedicant-hi una part a donar a conèixer 
la història general de Porreres, de les seves entitats, de les 
escoles, de la indústria i els comerços, i amb un espai dedicat a 
la memòria democràtica per divulgar l’època de la II República, 
la Guerra Civil i el franquisme.

Maria Rosa Juan Moll
51 anys.
Mestra d’educació infantil.

Bartomeu Barceló Oliver
37 anys.
Professor d’educació física 
i entrenador. 

Xisca Julià Móra
35 anys.
Diplomada universitària en 
infermeria.



• Convertirem la Biblioteca Municipal en un espai dinàmic i 
atractiu per a tothom, n’ampliarem l’horari i la dotarem del 
personal suficient. Ha de ser un espai amb atenció especial als 
infants, les famílies i els estudiants, amb una oferta d’activitats 
i un fons bibliogràfic de qualitat.

• Millorarem l’espai i els recursos humans que es dediquen a 
l’arxiu, les condicions de preservació, la catalogació correcta 
i la difusió, i el dotarem d’un espai dedicat a dipòsits de fons 
personals, institucionals i associatius, entre d’altres.

• Incentivarem les iniciatives ciutadanes que fomentin l’ús del 
català en comerços, restaurants, bars, escoles i entitats, a fi de 
potenciar la normalització de la nostra llengua.

• Donarem a conèixer el catàleg de patrimoni per tal de conscienciar 
sobre la importància de conservar-lo (cases, finestres, sínies, 
molins, possessions...), i en fomentarem la restauració, el 
manteniment i la recuperació.

• Tendrem cura de l’ús que es fa dels camins públics o d’ús públic, 
i intentarem recuperar els que estan tancats.

• Defensarem la ràdio municipal com a eina de comunicació amb 
la ciutadania, l’obrirem a tothom, en millorarem la gestió 
mitjançant professionals de la comunicació i la farem accessible 
també a Internet.

MÉS compromís amb el medi ambient
• Millorarem el funcionament del Parc Verd: el traslladarem al 

nou polígon industrial, n’augmentarem la freqüència horària 
per a les famílies residents a fora vila i crearem un contenidor 
de petites quantitats de restes d’obres i uralita.

• Farem campanyes per incentivar el bon ús del sistema de 
recollida selectiva i estudiarem la bonificació de la taxa de 
residus als ciutadans que reciclin bé.

• Donarem exemple com a Administració local: ampliarem l’ús 
d’energies renovables, de plaques i d’autoconsum en els edificis, 
espais i enllumenat públics.

• Fomentarem les instal·lacions d’autoconsum per als habitatges 
privats i les petites empreses mitjançant la generació d’energies 
aprofitant les cobertes d’edificis públics.

• Farem campanyes educatives per donar a conèixer els drets i 
la protecció dels animals i les obligacions dels ciutadans, a fi 
de fomentar la convivència entre els veïnats i augmentar el 
benestar dels animals de companyia.

• Donarem suport a les associacions que contribueixen al control 
de les colònies de moixos, i seguirem atorgant subvencions per 
esterilitzar-los.

• Habilitarem més papereres normals i papereres per als 
excrements dels cans, tant a les rondes com als principals 
carrers del nucli urbà.

Miquel Grimalt Melià
23 anys.
Auxiliar d’infermeria i 
estudiant d’Educació Social. 
Repartidor.

Rosa Rotger Font
21 anys.
Estudiant d’Història de 
l’Art a la UIB i monitora de 
lleure a l’Esplai Albercoc.

Toni Gorrias i Duran
64 anys.
Sergent de policia jubilat.



MÉS feminisme
• Reforçarem i dinamitzarem la Comissió d’Igualtat municipal 

i crearem espais de discussió, difusió i educació en clau de 
gènere.

• Impulsarem i revisarem el Pla d’Igualtat municipal incorporant 
la perspectiva de gènere. Impulsarem una política feminista 
transversal en totes les normes, totes les polítiques i tots els 
àmbits d’actuació.

• Sensibilitzarem sobre les conseqüències negatives del  
masclisme i el micromasclisme i difondrem mesures de 
prevenció de la violència de gènere, en col·laboració amb altres 
institucions.

• Visualitzarem els col·lectius LGTBIQ+ amb la defensa dels seus 
drets per prevenir la LGTBIfòbia.

• Fomentarem la conciliació i el repartiment equitatiu i igualitari 
de les responsabilitats domèstiques i de la cura dels fills i filles, 
les persones dependents i la gent gran.

• Crearem un protocol municipal contra l’assetjament sexual.
• Inclourem clàusules de paritat en totes les contractacions 

públiques, especialment les de l’àmbit cultural i festiu.

Un govern MÉS transparent
• Millorarem la comunicació entre l’Ajuntament i la ciutadania 

perquè la informació arribi a tothom, amb l’establiment de 
canals que la facilitin, com per exemple un número de telèfon 
per enviar-hi WhatsApp, i la reactivació de l’aplicació mòbil de 
l’Ajuntament, entre d’altres mesures.

• Establirem horaris de visita setmanals de cada regidor o 
regidora per atendre la ciutadania i ajudar-la a resoldre 
problemes o a aclarir qualsevol qüestió.

• Aprovarem una relació de llocs de treball (RLT) del personal 
empleat públic municipal, que defineixi clarament les funcions 
de cada lloc de feina de l’Ajuntament,  per optimitzar els 
recursos humans i millorar l’atenció a la ciutadania.

• Revisarem els termes de les concessions municipals (piscina 
municipal, n’Hereveta, ses Forques) perquè se’n pugui treure el 
millor profit en benefici de les persones usuàries.

Fer esport en MÉS bones condicions
• Impulsarem la creació d’una pista d’atletisme que doni resposta 

a les necessitats de la pràctica d’aquest esport al nostre poble.
• Millorarem el control d’accés a les instal·lacions i el 

manteniment, la gestió i la utilització dels espais, per tal de 
garantir-ne un ús responsable, segur i respectuós.

• Establirem horaris i espais d’ús lliure per garantir que tota la 
població, independentment de l’edat, pugui gaudir de l’activitat 
física i esportiva dins les instal·lacions esportives públiques, 

Carme Marí Nadal
20 anys.
Estudiant d’Integració 
Social.

Emilio Maya Barrantes
70 anys.
Picapedrer jubilat.

Maria Juan Orell
43 anys.
Tècnica en cures d’auxiliar 
d’infermeria.
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per tal d’afavorir la socialització i la salut de la població.
• Crearem rutes i recorreguts saludables en diferents zones de 

la població per  fomentar la millora de la condició física dels 
ciutadans.

• Reformarem les instal·lacions dels vestidors i dels banys de ses 
Forques per  modernitzar-los.

• Coordinarem i dinamitzarem l’àrea esportiva municipal a 
través de personal tècnic que, juntament amb les associacions 
esportives, faciliti la pràctica de tot tipus d’esports aprofitant 
les instal·lacions existents.

• Instal·larem panells informatius al parc de cal·listènia en els 
quals s’expliqui la tècnica adequada dels exercicis bàsics a 
través de codis QR.

Espais i edificis públics MÉS útils i MÉS ben 
conservats
• Farem un manteniment més acurat dels edificis i les instal·lacions 

públiques per solucionar les mancances existents i aprofitar 
millor els espais, també dels que no s’usen.

• Pensarem el municipi des d’una perspectiva inclusiva, on tothom 
pugui trobar tots els serveis i espais públics i accedir-hi amb 
facilitat i sense barreres.

• Rehabilitarem el Quarter Vell per convertir-lo en un centre 
cívic polivalent i dinamitzador de la joventut, la cultura, les 
associacions i tots els col·lectius del poble. Hi traslladarem la 
biblioteca i l’arxiu.

• Negociarem la creació d’una casa de colònies gestionada pel 
Consell al Polvorí del Puig d’en Femella, que tengui zones 
d’esbarjo aprofitables per a la ciutadania porrerenca i que 
serveixi per promoure l’educació ambiental.

• Adaptarem els parcs infantils perquè siguin més segurs 
i inclusius, condicionant-los i assegurant-ne la cura i el 
manteniment.

• Crearem, al polígon industrial, un espai cobert per a actes 
d’afluència considerable per a ús de les entitats, les associacions 
i els particulars.

• Augmentarem la freqüència de desbrossament, neteja i 
manteniment dels camins públics i del poble, especialment la 
zona fora del centre. A més, establirem un pla anual de seguiment 
i manteniment periòdic.

• Fomentarem un sistema d’actuació ràpida de la brigada 
municipal per als problemes que puguin sorgir en el dia a dia 
i per reparar les qüestions més urgents en menys de 48 hores.

• Estudiarem la viabilitat d’instal·lar el sistema de grua municipal 
per garantir la funcionalitat dels guals permanents.

Miquel Morlà Vicenç
51 anys.
Administratiu al sector 
turístic.

Joana Mora Cerdà
64 anys.
Mestra de primària jubilada.



CANDIDATURA PER PORRERES
1.   Sebastià Lliteres Lliteres.
2.   Marta Escoda Trobat.
3.   Tomeu Garí Salleras.
4.   Maria Vaquer Viedma.
5.   Toni Sastre Bauçà.
6.   Antònia Amengual Salleras.
7.   Fèlix Amengual Barceló.
8.   Aixa Leiva Julià.
9.   Baltasar Ferrer Ballester.
10.  Bàrbara Cortès Segura.
11.  Maria dels Àngels Domínguez Barceló.
12.  Bartomeu Sastre Martorell.
13.  Maria Rosa Juan Moll
14.  Bartomeu Barceló Oliver.
15.  Xisca Julià Móra.
16.  Miquel Grimalt Melià.
17.  Rosa Rotger Font.
18.  Toni Gorrias i Duran.
19.  Carme Marí Nadal.
20.  Emilio Maya Barrantes.
21.  Maria Juan Orell.
22.  Miquel Morlà Vicenç.
23.  Joana Mora Cerdà.

Consulta qualsevol dubte 
sobre el programa a:

MÉS per Porreres

@mesperporreres

mesperporreres@gmail.com

www.mesperporreres.cat
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